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Informativní zpráva o činnosti orgánů města v období od 09.09.2023 do 13.10.2023 

 
Rada města 
 
V daném období se rada města sešla celkem 5x. V rámci svých vyhrazených pravomocí mimo 
jiné:   
- projednala protokol o průběhu veřejné výtvarné soutěže s názvem „Pohádková kašna 

Děčín“ včetně přerozdělení jednotlivých cen a rozhodla v souladu se závěry poroty 
o pořadí a udělení cen a odměn účastníkům této soutěže, 

- schválila plán slavnostních obřadů na I. pololetí roku 2024 a stanovení úřední místnosti 
pro konání svatebních obřadů, 

- rozhodla o poskytnutí individuální dotace v oblasti sportu v roce 2023 ve výši 
do 50.000,00 Kč, 

- schválila Zásady pro pobyt v rekreačním zařízení Tolštejn, Jiřetín pod Jedlovou, 
- schválila poskytnutí účelového finančního příspěvku ve výši 2.420.000,00 Kč vč. DPH, a 

to na nákupy dovybavení do nově zrekonstruovaného objektu v Děčíně XXXI „Domov pro 
seniory Křešice“. Příspěvek podléhá finančnímu vypořádání s termínem do 31.12.2024, 

- ve funkci jediného akcionáře, který vykonává působnost valné hromady akciové 
společnosti DPmD, a. s., schválila Zprávu představenstva o podnikatelské činnosti 
společnosti a o stavu jejího majetku za rok 2022, Roční účetní závěrku za rok 2022 vč. 
návrhu na úhradu ztráty, Zprávu dozorčí rady o přezkoumání účetní závěrky, návrhu na 
úhradu ztráty a její činnosti v roce 2022, výši měsíčních odměn pro představenstvo a 
dozorčí radu, auditora pro ověření účetní závěrky za rok 2022, odvolala pana Dvořáka 
z funkce člena dozorčí rady společnosti DPmD, a. s., pana Kasla z funkce člena 
představenstva společnosti DPmD, a. s., a zvolila Mgr. Oujezkého za člena dozorčí rady 
společnosti DPmD, a. s. a pana Sklenáře za člena představenstva společnosti DPmD, a. 
s., 

- schválila nákup mobilního pódia za účelem konání kulturních akcí, 
- vzala na vědomí rezignaci paní Kateřiny Majerové na funkci ředitelky ZOO Děčín – 

Pastýřská stěna, p. o., a vyhlásila výběrové řízení na obsazení této funkce, 
- schválila pořízení rámcové analýzy lokálního potenciálu doplňkového pohlcování uhlíku 

v rámci lesů v majetku statutárního města Děčín. 
 
 
PRIM (primátor) 
 
Kromě běžných pracovních schůzek se zúčastnil: 
- na pozvání primátora partnerského města Jonavy - oslavy založení města, 
- jednání s vedením Povodí Ohře o ochraně obyvatel před přívalovými dešti a 

protipovodňové ochraně  
- setkání starostů a primátorů Ústeckého kraje u biskupa litoměřického Mons. Jana 

Baxanta v Litoměřicích – tradiční každoroční akce, při té příležitosti jednání s primátory a 
starosty, výměna zkušeností, 

- pracovní schůzky k aktuálnímu stavu Územního plánu města Děčín za účasti ředitele 
Ředitelství vodních cest pana Ing. Fojtů o stávajícím vývoji vypořádávání připomínek. 
Zástupce OHK trvá na požadavku aktualizace stávajícího ÚP, ačkoliv si uvědomuje 
závažnost argumentů zpracovatelů, oddělení územního plánování i určeného zastupitele 
o kontraproduktivnosti tříštění aktivit, 

- slavnostního zahájení výstavy zemědělské techniky v objektu Střední školy zahradnické a 
zemědělské Antonína Emanuela Komerse v Děčíně-Libverdě,  

- zasedání Komory Statutárních měst SMO ČR – on line, k vyjednávání se SMO ČR o 
aplikaci konsolidačního balíčku vlády a jeho dopadu do hospodaření a rozpočtů 
municipalit, 
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- valné hromady DPmD, a. s., kde byly schváleny dokumenty o výsledku hospodaření 2022 
a o vývoji hospodaření podniku za 1. pol. 2023. Byly také určeny úkoly pro vedení 
dopravního podniku ke směřování dalšího rozvoje, 

- setkání vedení města Liberec se Střediskem městských služeb Děčín a vedením Úřadu 
práce Děčín – k výměně zkušeností v práci s lidmi znevýhodněnými na trhu práce, za 
přítomnosti ředitele ÚP v Děčíně a náměstkyně Ing. Bc. Lehké, 

- jednání s představitelem Českomoravské komoditní burzy Kladno Ing. Štorkánem v Praze 
o výsledcích nákupu energií pro magistrát města a příspěvkové organizace i dopravní 
podnik, 

- slavnostního otevření zrekonstruovaných budov VOŠ a SPŠ strojní, stavební a dopravní 
Děčín, 

- jednání s ředitelem RYKO a.s. a předsedou představenstva HSRD Ing. Voštou o 
spolupráci i s OHK Děčín, o stavu zpracování návrhu nového územního. plánu a o 
podpoře kulturních a sportovních akcí v Děčíně, 

- 17. jednání Vodíkové platformy Ústeckého kraje – on line, 
- zahájení Členského fóra a konference Asociace turistických informačních center na 

Děčínském zámku, 
- setkání k 19. výročí založení spolku Indigo Boletice včetně jednání se sponzory a 

podporovateli spolku z ČR i SRN, 
- jednání s představitelem J&T bank p. Ing. Kamenickým o nabídce produktů banky, o 

novinkách v obsluze a o možnostech zhodnocování volných finančních prostředků, 
- jednání s představitelem ČSOB p. Kučerou o nabídce produktů banky, o novinkách 

v obsluze a o možnostech zhodnocování volných finančních prostředků, 
- slavnostního předávání zlatých plaket Prof. MUDr. Jana Janského v Městském divadle 

Děčín – pořádaném Českým červeným křížem Děčín, 
- jednání s KÚÚK, ohledně východního nádraží, o možnosti spolupráce, případné 

spoluúčasti kraje a o prioritách v rozvoji zaměstnanosti v Děčíně za účasti náměstkyně 
Ing. Bc. Lehké a Ing. Smíška, 

- jednání se starostou SDH Boletice p. Vrátilem a velitelem JSDH Boletice p. Kučerou o 
dalším směřování jednotky, jejím dovybavení technikou a o akci „den s boletickými hasiči“ 
v červnu 2024, 

- jednání se zástupci Krajské zdravotní a.s. – p. Šimákem a Ing. Komárkem o dalších 
investičních aktivitách KZ v areálu děčínské nemocnice, o majetkových poměrech a 
případném řešení problémů. 

 
MP (městská policie): 

- zástupci městské policie se zúčastnili jednání s náměstkem primátora Ing. Smíškem 
ohledně možného využití aktuální výzvy k podávání žádostí na projekty související s 5G 
sítí. V rámci výzvy by byla možná modernizace kamerového systému nebo investice do 
systému monitorování dopravy. Zejména se jedná o kamery, které by měly sloužit PČR a 
MP k prevenci před trestnou činností na území města, případně k odhalování pachatelů, 

- ke konci měsíce října ukončili pracovní poměr dva strážníci, kteří přecházejí k Policii ČR. 
Zároveň městská policie přijala dva nové zájemce, kteří již nastoupili do úvodního 
přípravného kurzu, 

- ředitel MP se zúčastnil on-line jednání pracovní skupiny Kolegia ředitelů městských policií 
statutárních měst ČR. Tématem jednání bylo zejména sociální zabezpečení strážníků 
městských policií a rovněž možnosti řešení aktuálního nedostatku zájemců o práci 
v uniformovaných složkách. 
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MCK (Městské centrum kultury a cestovního ruchu): 
 
- uspořádání dvoudenní celorepublikové konference Asociace turistických informačních 

center s přednáškou na téma důležitost jednotné korporátní identity a brandu města, 
- uspořádání Októbrfestu, 
- účast na mezinárodní konferenci Labská stezka za účasti cyklokoordinátorů celé 

republiky. 
 
 
Ing. Bc. Anna Lehká – náměstkyně primátora města pro sociální problematiku a životní 
prostředí: 
 
Kromě běžných pracovních schůzek jsem se zúčastnila: 
- koordinační skupiny k nemovitostem ve vlastnictví soukromých osob určeným k bydlení, 

- jednání s Povodím Ohře k problematice oprav Jílovského potoka, 

- konání Finančního výboru, 

- konference efektivní energetiky pro obce a města, příklady z praxe, 
- jednání s pastorem apoštolské církve ohledně komunitní spolupráce a případné zřízení 

pozice romského koordinátora, 
- poděkování zaměstnankyním SMS za práci nad rámec jejich pracovních povinností, 

zejména na objektu Krásnostudenecká 104, 
- jednání koordinační skupiny k objektu Krásnostudenecká 104, 
- jednání s ředitelem Výchovného ústavu Děčín, 
- jednání se zástupcem SVS ohledně zkapacitnění VDJ Folknáře, 
- slavnostního aktu k uctění památky Dr. Miroslava Tyrše, 
- jednání s ASZ ke koncepci bydlení, 
- semináře ICUK na téma sociální podnik, 
- jednání velké koordinační skupiny pro sociální věci a prevenci kriminality, 
- jednání a výměna zkušeností se zástupci města Liberec ohledně problematiky 

prostupného zaměstnávání a prostupného bydlení, 
- zahájení divadelní sezóny, 
- lokálního partnerství na téma koncepce bydlení, 
- jednání s ředitelem NP České Švýcarsko o prohloubení spolupráce, 
- živého vstupu na ČT24 v diskusním pořadu 90´na téma sociálně vyloučených lokalit, 
- jednotlivých akcí včetně oficiálního zahájení a ukončení Týdne nejen pro seniory, 
- prezentace KÚÚK a SPÚ na téma Územní studie krajiny, 
- jednání na téma bezpečnosti se zástupci výchovného ústavu, státních zástupců, OSPOD 

a ASZ, 
- slavnostního aktu vysazení stromů žáky ZŠ Komenského nám., 
- jednání Sociální a zdravotní komise, 
- konference ATIC 2023 – turistických informačních center, 
- slavnosti NZDM Kamarád v Boleticích, Indigo 
- jednání v K-centru ohledně zajištění nového objektu pro tuto službu, 
- jednání ke konání akce 3. Podmokelský Októbrfest, 
- jednání s EU Komořany k připravované prezentaci pro ZM ohledně podpisu memoranda, 
- jednání KÚÚK a RRA k rozvojové zóně Východní nádraží, 
- semináře KÚÚK k sociálně aktivizačním službám, 
- schůzky k problematice hazardu, 
- jednání AOPK k problematice zámeckého rybníku, 
- 3. Podmokelského Októbrfestu. 
 

 

 

 



4 

 

Ing. Ondřej Smíšek – náměstek pro rozvoj města a IT 
 
V daném období se mimo jiné zúčastnil: 
- jednání s korejskou delegací – prezentace města, rozpočet města, popis systému 

zastupitelstva, rady atd., problematika rozvoje města a další otázky, 
- jednání s ředitelkou Zámku Děčín, Ing. Poskočilovou – start prací na zámku, 
- jednání – problematika hazardu – úvod do problematiky, výhled na změnu v rámci zákona 

od 01.01.2024, 
- jednání s Ing. Voštou, OHK Děčín, 
- Konference ředitelů projektových a investorských společností – Praha, Ministerstvo pro 

místní rozvoj, 
- jednání – rekonstrukce areálu SČVaK, 
- jednání – ICUK – problematika východního nádraží,  
- jednání – Valná hromada DPmD Děčín, a.s., 
- jednání – Pastýřská stěna – varianty rekonstrukce vnitřních prostor, 
- jednání – Vodíková platforma, v Litvínově, 
- jednání – Dotace na pořízení nových kamer pro MP – v rámci připravované dotační výzvy 
- jednání s OKD – možnosti navýšení rozpočtu, 
- jednání – Rekonstrukce žst. Děčín východ dolní nádraží – harmonogram prací a dalších 

návazností, 
- jednání s OMH – problematika přípravy akcí a projektů, 
- jednání – KUUK, RRA, východní nádraží, 
- jednání se starostou MÚ Česká Kamenice Mgr. Papajanovským, 
- jednání s předsedou OS ČUS p. Rejnartem, 
- jednání – se zástupci hypermarketu Tesco Děčín – příprava variant řešení v rámci 

parkování u ZOO Děčín, 
- jednání – Mobilní aplikace – možnosti komunikace mezi městem a občany. 
 

 

Mgr. Martin Pošta – náměstek pro školství, kulturu a sport 
 
V daném období se mimo jiné zúčastnil: 
- setkání s delegací z Jižní Koreje, 
- porady k projektům,  
- konference a odborný workshop “Financování sportu v oblasti sportovních zařízení a 

sportovních klubů” na půdě Ekonomicko-správní fakulty Univerzity Pardubice, 
- prezentace agendy – Dotační modul VERA – rozšíření pro elektronické podávání žádostí o 

dotaci, 
- zahájení 2. reprezentační plesu České obce sokolské v rámci Tyršova Děčína, 
- zahájení soutěže v požárním útoku o Děčínský pohár s připomenutím 160 let dobrovolné 

požární ochrany v Děčíně, 
- Albert Sweitzer Party – spolupráce Děčína, Pirny a Drážďan na připomínce 100 let od 

návštěvy Alberta Schweitzera v Děčíně. Varhanní koncert a odhalení lavičky Alberta 
Schweitzera před evangelickým kostelem na Teplické ulici.,  

- jednání – Přestupky – školství – nastavení nové metodiky a spolupráce v rámci orgánů ve 
městě k postihování záškoláctví a nenastoupení k povinné předškolní docházce, 

- jednání s ředitelem Oblastního muzea Děčín, Ing. Pažourkem – o vzájemné spolupráci, 
- jednání k Dotačnímu programu – nastavení nových dotačních výzev pro rok 2024, 
- jednání – prezentace mobilního profesionálního pódia pro kulturní akce ve městě, 
- jednání – Povodí Ohře – prezentace aktuálního stavu a navrhovaného řešení u havarijního 

stavu opěrných zdí Jílovského potoka pro dotčené vlastníky nemovitostí, 
- jednání – Školská komise, 
- jednání – Koordinační skupina pro sociální věci a prevenci – agrese a násilí mladistvých, 
- jednání – Valná hromada DPmD, a.s., 
- jednání – Sportovní komise, 



5 

 

- slavnostního otevření budov B a C – VOŠ a SPŠ strojní, stavební a dopravní, 
- jednání – Centrum demokratického učení – metodika pro založení Městského školního 

parlamentu,  
- zahájení Členského fóra a konference Asociace turistických informačních center na Zámku 

Děčín, 
- jednání – MCKCR – příprava a organizace Podmokelského Októbrfestu, 
- jednání s panem Bendou o vybudování nového hřiště a zázemí na Kamenické ulici.,  
- jednání – update a oprava chyb prodejního a rezervačního systému Vstupenka Děčín,  
- jednání – Problematika hazardu, 
- jednání – Erasmus Days Děčín – setkání základních a středních škol na půdě magistrátu 

za účelem sdílení dobré praxe výjezdů v rámci Erasmu,  
- porady ředitelů ORP, 
- jednání – kulturní komise. 
 
 
Magistrát města 
 
OSIT (odbor strategií a informačních technologií): 
 
Oddělení veřejných zakázek 
 
PŘÍPRAVA 
 
- VZMR Statické zajištění výstupní stanice výtahu na Pastýřskou stěnu a navazujícího 

objektu medvědince 
- VZMR Stavební úpravy 1.p.p. RS Tolštejn, Rozhled 80, Jiřetín pod Jedlovou 
Podlimitní – Lávka Děčín-Podmokly 
Nadlimitní 2 zakázky po 6 částech Fotovoltaiky 
 

PROBÍHAJÍCÍ 

 
Podlimit - Dopravní automobily pro JSDH 
Podlimit - Zajištění vánočních stromů a jejich zdobení 
Podlimit - Výměna svítidel veřejného osvětlení ve městě Děčín I. etapa 
Podlimit - Výměna svítidel veřejného osvětlení ve městě Děčín II. etapa 
 
VZMR - Rekonstrukce WC ve 2.n.p. a 3.n.p. budovy A1 Mírové náměstí 1175/5, Děčín IV 
VZMR - 2/Loubí u Děčína – odbahnění malé vodní nádrže na p.p.č. 467/1 
 

UZAVŘENÉ SMLOUVY 

 
Školní družina Děčín II, Kamenická 1440/66 – zateplení objektu 
Školní družina Děčín II, Kamenická 1058/48 – stavební úpravy, zateplení objektu 
2/Děčín, Tyršův most, ev.č. DC-100, podepření - pravobřežní pilíř 
Stavební úpravy společenského domu Střelnice – I. etapa – Malování +EPS 
Objekt Přímá 397 a 398 Děčín - Boletice nad Labem, výměna instalací 
Městský útulek Děčín, Staré město – oplocení p.p.č.945/1 
PD - Snížení energetické náročnosti objektu DDM Děčín – Březiny 98, zateplením a změnou 
zdroje vytápění 
Restaurovaní fresky Sala terrena 
 
pro CSS p.o.: 
1/Dodávka motorového silničního vozidla typu nákladní (s vestavbou pro přepravu osoby na 
invalidním vozíku)  
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2/Dodávka motorového silničního vozidla typu osobní 
 
 
Oddělení strategického rozvoje a řízení projektů: 
  
- byla podána žádost o dotaci na projekt „Další podpora osob znevýhodněných na TP 

v Děčíně“, 

- proběhlo výjezdní zasedání členů ITI Ústecko-chomutovské aglomerace organizované 
městem Děčín, OSIT, 

- byla podána žádost o dotaci na projekt „Děčín, ZŠ Bezručova – bezbariérovost“, 
- byla schválena 1. Zpráva o udržitelnosti projektu Inovace přírodovědného vzdělávání na 

ZŠ a MŠ Děčín III, Březová 369/25, p.o., 
- dotace na „Pakt starostů a primátorů – zpracování Akčního plánu pro udržitelnou energii a 

klima“ byla schválena. V případě přijetí dotace bude od listopadu 2023 spuštěna realizace 
projektu, 

- připravuje se podání žádosti o dotaci na projekt „Obnova malé vodní nádrže (MVN) 
Loubí“, jehož realizace již začala výběrovým řízením na zhotovitele akce, 

- připravuje se podání žádosti o dotaci na projekty „Sportovní areál Jeronýmova ulice, 
Děčín – víceúčelové hřiště“, „Stavební úpravy části sportovní haly č.p. 1279, Maroldova 2, 
Děčín I“ a „Revitalizace sportovního hřiště při Základní škole Děčín XXXII, Míru 152, 
příspěvková organizace“, 

- žádost o dotaci na projekt „Zvýšení bezpečnosti dopravy v Děčíně“ (zastávky a chodník 
ul. Kamenická/Lužická, autobus. zast. Tyršova a obě autobus. zastávky Myslbekova) 
prošla u poskytovatele dotace kontrolou analýzou rizik bez výhrad, 

- byly podány žádosti o dotace na projekty hasičů: Požární přívěsný vozík - JSDH Křešice, 
Odborná příprava, zásah, vybavení a opravy - JSDH Staré Město, Odborná příprava, 
zásah, vybavení a opravy - JSDH Horní Žleb, Odborná příprava, zásah, vybavení a 
opravy - JSDH Boletice, Odborná příprava, zásah, vybavení a opravy - JSDH Křešice, 
Nákup nové CAS - JSDH Staré Město, 

- probíhají přípravy vernisáže všech návrhů výtvarné soutěže na sochy „Pohádková kašna 
na Masarykově náměstí“. 

 
 
OE (odbor ekonomický): 
 
- zpracoval návrh Zásad pro poskytování dotací z rozpočtu statutárního města Děčín, tyto 

Zásady budou předloženy do RM v listopadu t. r., 
- zástupci odboru se zúčastnili 16. setkání finančníků Benchmarkingové iniciativy 2005, na 

němž se řešil zejména postup přípravy rozpočtu měst na r. 2024, dále dopady vládního 
daňového balíčku na rozpočty měst a obcí a analýzy finančních agend,  

- na základě podkladů odborů a útvarů magistrátu připravoval návrh rozpočtu města na r. 
2024, 

- zpracoval a zveřejnil hromadný předpisný seznam, kterým vyměřil celkem 7 284 
poplatníkům nedoplatky na místním poplatku za obecní systém odpadového hospodářství 
za rok 2022, po nabytí právní moci toho seznamu bude zahájeno vymáhání nedoplatků za 
r. 2022. 

 
 
OMH (odbor místního hospodářství): 
 
- byla zahájena akce „Propojení Labské a Ploučnické cyklostezky, Děčín“, 
- byla zahájena akce „ZŠ Kosmonautů 177, Děčín XXVII - výměna vzduchotechniky ve 

stravovacím provozu základní školy“, 

- byla zahájena akce „Odstranění stavby Děčín XXVII – Březiny č.p. 151“ – zpracování 
projektové dokumentace, 
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- byla dokončena akce „Oprava chodníku u Evropské obchodní akademie ul. Komenského 
náměstí“, 

- byla dokončena akce „Modernizace odborných učeben ZŠ Dr. M. Tyrše Děčín II, 
Vrchlického 630/5 – stavební práce“. 

 
 
OS (odbor školství): 
 
- byla připravena a realizována porada ředitelů škol a školských zařízení ORP Děčín za 

účasti České školní inspekce, MAS Labské skály z.s., Národního pedagogického institutu 
a neziskových organizací, 

- zástupci odboru se zúčastnili pracovního setkání s Odborem školství, mládeže a 
tělovýchovy KÚ ÚK v Teplicích a dále např. pracovních jednání k problematice záškoláctví 
a řešení přestupků ve školství, 

- pokračuje spolupráce na realizaci Veletrhu Škola Děčín 2023, který se uskuteční 
24.10.2023.  
 

 
OSV (odbor sociálních věcí a zdravotnictví): 
 
- realizace již 8. ročníku akce „Týden nejen pro seniory“. 

 
 
Tajemník magistrátu  
 
Kromě běžných pracovních schůzek v daném období se zúčastnil: 
- jednání k problematice Domova zvláštního režimu Křešice za účasti kompetentních 

úředníků magistrátu, ředitelství CSS, p. o. a náměstkyně primátora města – stavební 
úpravy, vybavení domova,  

- jednání s Povodím Ohře na téma řešení havárie opěrné zdi u Jílovského potoka  
a mostku přes Jílovský potok (příprava na setkání s občany na toto téma), 

- porady s ředitelem Krajského úřadu Ústeckého kraje v Roudnici nad Labem na téma: 
Uzavírání veřejnoprávních smluv, připojení obcí k centrálnímu místu služeb a zajištění 
bezpečné komunikace, krajský energetický management, nový stavební zákon, 
digitalizace stavebního řízení 

- jednání s občany města ve věci problematiky pozemků, řešení stížností, 
- slavnostního setkání se zaměstnanci magistrátu u příležitosti životních a pracovních 

jubileích,  
- koordinační schůzky v Domově Seniorů na Kamenické ulici – řešení stavebních úprav, 
- porady tajemníků obecních úřadů s rozšířenou působností se zástupci Ministerstva vnitra 

ČR na téma: Aktuální informace ze sekce legislativy a státní správy, naplňování zákona o 
právu na digitální služby, mobilní elektronické průkazy, zákon o podpoře v bydlení, 
dopravní a energetický stavební úřad, aktuální informace k novelizaci zákonů o územních 
samosprávných celcích, aktuální informace k zákonu o úřednících, informace k obecně 
závazným vyhláškám, 

- jednání k problematice dotačních programů statutárního města Děčín v oblasti sportu a 
kultury na rok 2024 za účasti náměstka primátora města pro školství, kulturu a sport a 
kompetentních zaměstnanců magistrátu, 

- jednání k řešení přestupků na úseku školství, tzv. „záškoláctví“ za účasti náměstkyně 
primátora města pro sociální problematiku a životní prostředí a odbornou zaměstnankyní 
magistrátu, 

- porady tajemníků Ústeckého kraje na téma: Kategorizace prací, novela zákoníku práce, 
obecně závazné vyhlášky, koeficient daně z nemovitostí, veřejné zakázky, problematika 
stavebních úřadů, spisové a skartační řády apod., 
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- jednání s náměstkem primátora města pro rozvoj města a IT na téma umístění radarů ve 
městě, 

- porady ředitelů škol a školských zařízení – provozní porada, 
- jednání k návrhu rozpočtu na rok 2024. 
 
 
 



Zaznamenané dotazy z řad členů zastupitelstva města  14.09.2023 
 
 
 
p. Foldyna 
Jak je řešen nevyhovující stavebně technický stav problematických bytových domů, mimo 
jiné,  K.H. Borovského č.p. 325-328 a č.p. 329-300 Boletice n.L. 
Odpověď: 
Stavební úřad provádí kontroly stavebně technického stavu dle stavebního zákona (stavební závady, 
požární, hygienické závady apod.) problémových nemovitostí na území města Děčín, a to i opakovaně. U 
vytypovaných objektů stavební úřad provádí kontroly v součinnosti s HZS Ústeckého kraje.  
Problematika bytových domů K. H. Borovského č. p. 325-328 a č. p. 329-300 Boletice n. L.  je řešena 
průběžně a opakovaně. Závady z předešlých kontrol byly průběžně vlastníkem odstraňovány. V současné 
době jsou  v řešení závady na zábradlí schodišťových lodžií a závady na konstrukci objektů (oplechování 
atik). 
Problémový bytový dům Májová č. p. 359, Boletice n. L.  je v současné době rovněž v řešení. Na základě 
zjištěných závad (v součinnosti s HZS ÚK) byl vlastník vyzván k jejich odstranění ve stanovené lhůtě (lhůta 
zatím neuplynula). 

 
 

Ing. Kubš 
Jaké je aktuální čerpání kapitálových výdajů (dle výkazu k 31.08.2023) 
Odpověď: 
Čerpání kapitálových výdajů k 31.08.2023 činilo 129.934.635,32 Kč., tj. 27,2 % upraveného rozpočtu. 
(Ke dni konání ZM 14.09.2023 byly proúčtovány kapitálové výdaje ve výši 140.245.916,57 Kč, tj. 28,88 % 
upraveného rozpočtu). 
 
Požaduje dokument – právní předpis, ve kterém je uvedeno, že Akční plán pro udržitelnou energii 
a klima (SECAP) je podmínkou pro získání dotací na realizace následných akcí 

 
Odpověď: 
Žádný právní předpis, na který je dotazováno, neexistuje. SECAP byl podmínkou pro získání dotace 
například z programu European City Facility (EUCF)- cílem je podporovat obce a místní orgány při 
vypracovávání investičních koncepcí souvisejících s prováděním opatření stanovených v jejich akčních 
plánech v oblasti klimatu a energetiky. Konečným cílem EUCF je vybudovat rozsáhlý seznam investičních 
projektů v oblasti udržitelné energie napříč obcemi v Evropě. SECAP je dokument, kterým se města a 
obce snaží snížit emise CO2. Obsahuje konkrétní opatření a zdroje jejich financování včetně využití 
konkrétních dotačních výzev na jednotlivá opatření. 

 
 



Náměty členů ZM a občanů města pro radu města ze zasedání zastupitelstva 
města 14.09.2023 

 
 
Bc. Zdobinský  
Exkurze členů rady města do bytového domu v Tržní ulici – nepořádek uvnitř prostor. 
Členové rady města navštíví bytový dům individuálně. 

 
Zřídit profesionální funkci domovníka v městské domě v Tržní ulici s výhodou bydlení 
v domě. 
V současné době se zatím o zřízení profesionální funkce domovníka neuvažuje. 
 
 
Ing. Bc. Lehká 
Přislíbena analýza map pocitu bezpečí ve městě. 
Mapa pocitu bezpečí ve městě byla zpracována v roce 2019 a výstupy vycházející z analýzy 

dat této mapy byly zapracovány do strategie prevence kriminality. Ta je obsažena v dokumentu 

Plán sociálního začleňování statutární město Děčín 2022 - 2026, SC 2 Bezpečnost a tvoří tak 

nedílnou součást tohoto strategického materiálu. Jedná se o materiál živý, který prochází 

revizemi reagujícími na aktuální potřeby. V kapitole Bezpečnost jsou rozpracována jednotlivá 

opatření včetně jejich aktuálního plnění. V návaznosti na tento materiál a dosažení cílů v širším 

kontextu jsou vyvíjeny další aktivity vedoucí ke zlepšení bezpečnostní situace ve městě. Jedná 

se především o přípravu preventivních programů ve spolupráci s OSPOD, intenzivních kontrol 

tzv. problémových objektů určených k bydlení, rozšíření kamerového systému o smart 5G 

kamery či podpora městské policie při náboru nových strážníků. 

 
 
p. Foldyna 
Výstupy z kontrol problémových objektů ve městě v rámci bezpečnosti předávat jako 
informaci členů ZM. 
Zákon č. 183/2006 Sb., o územním plánování a stavebním řádu (stavební zákon), ve znění 
pozdějších předpisů upravuje v ustanovení § 132 odst. 1 zvláštní pravomoci stavebního úřadu 
v rámci přenesené působnosti. Touto pravomocí je mj. dozorová činnost nad zajišťováním 
ochrany veřejných zájmů a rovněž nad zajišťováním ochrany práv a oprávněných zájmů 
právnických a fyzických osob a nad plněním jejich povinností, které vyplývají ze stavebního 
zákona a právních předpisů prováděcích. 

Nástrojem pro výkon dozoru je kontrolní prohlídka stavby. Ustanovení § 133 odst. 4 stavebního 
zákona upravuje, kdo je povinen zúčastnit se kontrolní prohlídky a koho stavební úřad k účasti 
na kontrolní prohlídce podle potřeby přizve (např. dotčené orgány). U dokončených staveb je 
povinen, nebrání-li tomu vážné důvody, zúčastnit se kontrolní prohlídky vlastník stavby. 

Jak je uvedeno výše, stavební zákon v příslušných ustanoveních upravuje výčet konkrétních 
osob (vč. vlastníka objektu), které jsou povinny se kontrolní prohlídky zúčastnit. Stavební úřad 
na základě těchto ustanovení dovozuje, že kontrolní prohlídka a následně její závěry 
zaznamenané v interním dokumentu stavebního úřadu (tabulka koordinační skupiny pro 
sociální oblast, bezpečnost a školství jednotlivých objektů) nejsou veřejné.    

 
 
 
občan města 
Zabývat se zákazem používání pyrotechniky ve městě. 
Rada města vzala podnět na vědomí s tím, že městská policie bude situaci sledovat  
a vyhodnocovat. Na základě vyhodnocení budou přijata případná opatření. 


